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Protokół Nr L/2018 

z L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 czerwca 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Minutą ciszy obecni na L sesji uczcili pamięć zmarłego Sołtysa wsi Kalinów Pana Tadeusza 

Widalskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył L 

sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia L sesji nieobecny radny Łukasz Orłowski i Sylwester Kacprzak i Krzysztof 

Bandurowicz. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad L sesji: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie , która odbyła się w 

dniu 24 maja 2018 r. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  działalności 

finansowej  Gminy Stryków za rok 2017 i  udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2017 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Stryków za 2017 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Strykowa, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 

I/105/2018 z dnia 7 czerwca 2018 r.  w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium Burmistrzowi Strykowa, 
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d) jawna debata budżetowa, 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2017, 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2017. 

9. Podjęcie uchwał  : 

a) w sprawie udzielenia w 2018 roku dotacji celowej na przeprowadzenie robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie 

Gminy Stryków, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości położonej w Woli 

Błędowej, przyznania pierwszeństwa w jej nabyciu oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży, 

g) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych przy pomniku 

przyrody, 

h) w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Stryków, 

i) w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Stryków miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych, 

j) w sprawie wyrażenia zgody na budowę Pomnika dla uczczenia 100 – lecia odzyskania 

przez Polskę Niepodległości. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Karol Lenart, 

2) Anna Ślęzak, 

3) Marzena Skwarko. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie: 

 12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

1   

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawiając sprawozdanie mówił o 

następujących sprawach: 

 będącej na ukończeniu przygotowywanej informacji dotyczącej centrum kultury. 

Przygotowana informacja zostanie przedstawiona radzie, 
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 trwającej modernizacji drogi powiatowej Tymianka – Osse- Koźle. W związku z 

licznymi uwagami mieszkańców dotyczącymi realizacji tego zadania, uwagi zostały 

przekazane Staroście Zgierskiemu. Wszystkie występujące mankamenty mają zostać 

usunięte, 

 szkoleniu dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli w dniu 29 czerwca b.r., 

które odbędzie się w Starym Imielniku. 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poprosił Panią Teresę Matuszewską insp. ds. 

rolnictwa o przedstawienie informacji dotyczącej składania przez rolników wniosków tzw. 

suszowych. 

Informację Pani Teresy Matuszewskiej uzupełniła Pani Teresa Tracz przedstawiciel ŁODR w 

Bratoszewicach. 

 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych 

komisji rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach niektórych komisji merytorycznych rady oraz w przygotowaniu dokumentów 

na dzisiejszą sesję rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował o spotkaniu samorządów w dniu 

13 czerwca 2018 roku w Czersku (woj. pomorskie), które udzieliły wsparcia finansowego na 

usuwanie skutków nawałnicy, która przeszła z nocy z 11 na 12 sierpnia 2017 roku przez teren 

gminy Czersk. Gmina Stryków wsparła poszkodowaną Gminę Czersk kwotą 20.000zł. 

Podczas uroczystości podziękowania dla Gminy Stryków za tę pomoc odebrali W-ce 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kozłowski i Radosław Zaborowski 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych Urzędu Miejskiego w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przedstawił pismo zn.Br.501.2.2018.W.K.z 

dnia 5 czerwca 2018 r. Starosty Zgierskiego oraz załączoną do pisma uchwałę Nr 

XLVI/519/2018  rady powiatu Zgierskiego z dnia 4 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVI/480/2014 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie 

podziału Powiatu Zgierskiego na okregi wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja zapoznała się z informacją dot. wykorzystania 

środków budżetowych w 2017 roku przez Jednostkę Robót Publicznych w Strykowie oraz 

opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję rady. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w miesiącu czerwcu 2018 r. podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenie Burmistrzowi Strykowa absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Stryków za 2017 rok oraz sporządziła protokół z posiedzeń , na których 

dokonana została analiza sprawozdania z wykonania budżetu. Zgodnie z procedurą 

dokumenty zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 

Na posiedzeniu w dniu 28 czerwca 2018 r. Komisja zapoznała się z pozytywną opinią RIO do 

wniosku przedstawionego przez Komisję Rewizyjną.  

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dot. procedowania 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Stryków oraz opiniowała 

projekt uchwały na dzisiejsza sesję. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dotyczącą 

organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży podczas ferii letnich. 
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Na sali obrad obecni wszyscy radni. 

 

Ad. pkt 7 Zatwierdzenie protokołu  Nr XLIX/2018 z sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 24 maja 2018 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z Nr XLIX sesji podczas obrad L sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głos  wstrzymujący   

Ad. pkt. 8  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 

z  działalności finansowej  Gminy Stryków za rok 2017 i  udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

 

g) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2017 rok, 

 

Pani Kinga Miśkiewicz Zastępca Skarbnika Gminy Stryków  odczytała Uchwałę Nr 

I/71/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9 maja 

2018 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Strykowa z wykonania budżetu za 

2017 rok. 

 

h) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2017 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa, 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie radny Sylwester Kacprzak 

przedstawił Radzie Miejskiej w Strykowie Uchwałę Nr I/2018 z dnia 4 czerwca 2018 r. w 

sprawie wniosku dotyczącego udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2017 rok. 

 

i) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 

I/105/2018 z dnia 7 czerwca 2018 r.  w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium Burmistrzowi Strykowa, 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie radny Sylwester Kacprzak 

odczytał Uchwałę Nr I/105/2018 z dnia 7 czerwca 2018 r. Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2017 rok. 

j) jawna debata budżetowa, 

Niniejszy punkt został zrealizowany. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że rok 2017 to kolejny dobry rok dla 

Gminy Stryków mając na myśli dochody Gminy oraz ilość zrealizowanych inwestycji, które 

są potrzebami  zgłoszonymi z terenu Gminy. 

Obecnie trudność Gminy w realizacji inwestycji polega na szukaniu firm chcących inwestycje 

realizować. Kolejne zadania inwestycyjne mogą w związku z tym być realizowane po 

znacznie wyższych kosztach niż to było do tej pory. Nowe inwestycje realizowane obecnie to 

nowe powierzchnie do opodatkowania przyczynia się znacznie do zwiększenia wpływów do 

budżetu Gminy co pozwoli nam na realizację naszych pomysłów. 
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Burmistrz podkreślił, że dobry wynik realizacji inwestycji to wspólna praca rady, oraz 

pracowników Urzędu Miejskiego Wydziału Inwestycji, księgowości oraz pozostałych 

komórek Urzędu, sołtysów i przewodniczących rad. 

Burmistrz podziękował za współpracę wszystkim w realizacji ubiegłorocznego budżetu.  

Radny Andrzej Janeczko  pytał   co oznacza wskaźnik jednoroczny na poziomie 11,55%, 

wykonany został na poziomie 19,38% ? 

Pani Kinga Miśkiewicz Zastępca Skarbnika Gminy Stryków odpowiedziała, że dotyczy to 

pułapu możliwości zaciągania zobowiązań, pułapu do którego możemy się zadłużać jako 

gmina, który wzrósł. Możemy wziąć większy kredyt. 

Radny Andrzej Janeczko  mówił, że progres w kraju na bardzo wysokim poziomie, 95% 

realizacji budżetu to chodzi o sprzedaż gruntów? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w ponad 100% zostały wykonane 

przychody gminy Stryków, na początku roku , kiedy przyjmujemy budżet  jest to prognoza 

finansowa – prognozujemy, że takie będą przychody. Dziś przedstawiamy jak zostały 

zrealizowane, czyli były większe niż zakładane na początku roku. 

Radny Andrzej Janeczko  mówił, że to co powiedział Burmistrz o nowych powierzchniach 

do opodatkowania czyli to realizacja nowych inwestycji? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w tej chwili rosną dochody gminy 

na jednego mieszkańca niż przybywa faktycznie mieszkańców gminy. Cieszymy się z tego , 

ale z drugiej strony odprowadzamy coraz większe ,, janosikowe ʼʼ. 

Pani Kinga Miśkiewicz przedstawiła zadania o największych nakładach finansowych w 2017 

r: budowa budynku mieszkalnego w Strykowie przy ul. Sowińskiego, budowa kanalizacji 

sanitarnej w Swędowie, budowa kanalizacji sanitarnej w Bratoszewicach, budowa sali 

gimnastycznej w Koźlu, budowa ul. Zlotowej i Żytniej wraz z odwodnieniem, rozbudowa 

wraz z przebudową budynku szkoły podstawowej w Dobrej. 

Mieszkaniec nr 1  mówił: 

nie zostały opublikowane dokumenty przed chwilą odczytane. Jednocześnie wie, że wynik 

głosowania nad uchwałą Komisji Rewizyjnej nie był jednogłośny. Jedna osoba wstrzymała 

się a to świadczy o tym, że miał zastrzeżenia. Mieszkaniec prosił  aby ten radny przedstawił te 

zastrzeżenia dlaczego wstrzymał się od głosu. To rada gminy ma obowiązek wypowiedzieć 

się nad absolutorium i oceny gospodarności a Regionalna Izba Obrachunkowa jedynie 

dokonuje oceny  finansowej. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że tak jak co roku rada podejmuje uchwałę 

absolutoryjną. Tak jak oceniła Regionalna Izba Obrachunkowa pod względem prawnym, 

finansowym jest wszystko dobrze. Ale tak jak przed laty mówił radny Walczak nie tylko 

słupki się liczą. Każdy z nas podejmuje uchwałę zgodnie ze swoim sumieniem. Nie ma chyba 

wójta czy burmistrza , który nie wykonałby budżetu od strony finansowej. Osobiście biorę 

pod uwagę całokształt. I tu dla mnie nie wszystko wygląda tak różowo. Będę głosował może 

kontrowersyjnie ale zgodnie z własnym odczuciem. 

Jestem jednocześnie wdzięczny Burmistrzowi za to, że w ubiegłorocznym budżecie znalazł 

środki na pomnik dla uczczenia 100-lecia niepodległości. Natomiast ocena rady co do 

wykonania budzetu jest od tego ocena niezależną. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że odnosi się do roku 2017 tak przepisy nakazują i widzi 

poprawę bo chociażby zmniejszyło się zadłużenie gminy. Pozycja finansowa jest bardzo 

dobra, możemy zaciągać kredyty. 

Ocena subiektywna- radny mówił, że nie ma zastrzeżeń i nie dla tego, że właśnie w jego 

terenie były realizowane inwestycje, bo radnym jest się dla całej gminy  a nie tylko dla 

swojego okręgu wyborczego. Radny mówił, że nie ma uwag i będzie głosował za udzieleniem 

absolutorium. 
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Radny Andrzej Janeczko odniósł się do wypowiedzi radnego Walczaka i mówił, że podział 

radnego na ocenę obiektywną i subiektywną jest dobry. Subiektywnie radny bardzo ceni 

Burmistrza  Oceniając obiektywnie – gmina mimo tego dostatku płynie nie w tym kierunku, 

w którym powinna płynąć. I jeżeli radni mówią o tym w kuluarach to nagle tutaj na sali nie 

może głosić meandrów na cześć Pana Burmistrza jako instytucji i dla wszystkich urzędników. 

Będę głosowała na nie , bo nawet ta inwestycja – droga Ługi-Cesarka niewykonana 

upoważnia mnie do głosowania na nie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że niczego nie ujmując Panu Burmistrzowi , na 

papierze wszystko wygląda super, ale weźmy – co prawda nie dotyczy to roku 2017 tylko 

2018, a chodzi o zdjęcie z budżetu 10 milionów złotych to matematycznie będzie się zgadzać 

, bo zostało zdjęte przez radę. Za rok historia się powtórzy, pewnie nie będę radnym ale inni 

radni będą dyskutować nad absolutorium. Domu kultury jak nie było tak nie ma i w tym jest 

problem i pod takim kątem rozpatruje wykonanie budzetu. Próbuję państwu zobrazować 

problem. A nawiązując do roku 2017, każdy z radnych podejmuje decyzje i tak jak mówił 

radny Janeczko w rozmowach kuluarowych są różne oceny. Jak przychodzi do głosowania na 

sesji nagle punkt widzenia się zmienia. Panowie, trzeba mieć czasami odwagę cywilną i  

podjąć męską decyzję. 

Pani Grażyna Popczyńska odniosła się do wypowiedzi radnego Andrzeja Janeczko 

dotyczącej drogi Ługi-Cesarka i mówiła, że gmina próbowała rozpocząć realizację tej 

inwestycji, został nawet ogłoszony już przetarg na wybór wykonawcy ale Wojewoda 

unieważnił decyzję pozwolenia na budowę więc inwestycja musiał być zdjęta z budżetu. W 

roku bieżącym uzyskaliśmy nowe pozwolenie na budowę i jak Pan wie  też mamy sytuację 

odwoławczą. W części decyzja została uchylona. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  zwracając się do 

radnych i gości zaproszonych mówił, że ta sesja jest to moment kiedy rada może dochodzić 

wyjaśnień w sprawie wykonania budżetu, jak ocenić pracę Burmistrza. Owszem można 

dochodzić od radnego wyjaśnień dlaczego nie ocenił pozytywnie wykonania budżetu, ale to 

czy radny zrobił to na forum czy też nie, to jego sprawa. 

Komisja Rewizyjna rady dokonując analizy sprawozdania z wykonania budżetu odbyła cztery 

posiedzenia, które nie cieszyły się zainteresowaniem pozostałych  radnych.  

Dokumenty , o których mówił Mieszkaniec nr 1 , są to dokumenty , które tak naprawdę 

,,podróżują ʼʼ pomiędzy RIO, Urzędem a radą bo tak wymagają przepisy prawa. Komisja 

Rewizyjna tylko wnioskuje w taki czy inny sposób do RIO a to rada decyduje o tym co się 

dzisiaj wydarzy. 

Na potwierdzenie tego, że Komisja Rewizyjna starała się pracować rzetelnie niech będzie 

chociażby to, że były szczegółowo badane takie zagadnienia jak wniesienie aportu do TBS- 

zapis w planie zagospodarowania przestrzennego, wydatki związane z  obsługą prawną tj. 

audytem i odzyskiwaniem VAT-u, zapłata kary  do Funduszu Gwarancyjnego za nie 

ubezpieczony pojazd, którego Gmina stała się właścicielem na mocy prawomocnego wyroku 

sądu jako pojazdu porzuconego. Przez dwa lata umknęły gminie  działania w tej sprawie. 

Wyjaśnienia uzyskaliśmy , państwa ocenie pozostawiam te kwestie. 

Dziś na sesji rada ma możliwość wypowiedzenia się ogólnie do sprawozdania z wykonania 

budżetu nie patrząc przez pryzmat swoich okręgów wyborczych. Proszę nie patrzeć z 

perspektywy roku 2018 na rok 2017. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że jest to debata nad sprawozdaniem z wykonania budżetu i 

do tego radni powinni się odnosić, a nie polemika między radnymi. Jako radny pełni funkcję 

radnego gminy a nie Osiedla Wschód gdzie można jeszcze znaleźć pewne zaniedbania np. 

wąskie uliczki gdzie nie ma możliwości poprawy infrastruktury. Proszę się odnosić 

merytorycznie. Subiektywna ocena radnego wynika ze spojrzenia na 2017 rok oraz lata 
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poprzednie, gdzie wiadomo jak gmina wyglądała. W kuluarach to właśnie prowadzimy 

polemikę a nie debatę. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że radny Kacprzak zarzucił, że radni biorą pod uwagę rok 

2018 przy rozpatrywaniu sprawozdania za 2017 a konkretnie radny Bandurowicz. Radny 

pytał jak można nie brać pod uwagę roku 2018, kiedy na przykład o budowie parku  nad 

rzeką, już mówili radni w tamtym roku. Czy była to decyzja racjonalna w ubiegłym roku? Był 

wykopany rów – w tym roku został zakopany. W odczuciu radnego są to działania 

chaotyczne. A dotyka to tego roku. Coś się też zepsuło skoro nie ma budowy domu kultury. 

Jeżeli człowiek mówi o czymś jawnie to jest wrogiem. Po to zostałem wybrany radnym żeby 

o tym mówić. 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że będzie głosował za przyjęciem sprawozdania, podoba 

mu się budowa parku w tym miejscu bo zostanie stworzone miejsce wypoczynku dla 

mieszkańców. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że problem nie jest w wykonaniu budżetu bo jest on 

wykonany. Problem jest w tym , że Burmistrz ma większość w komisjach i jeżeli to zostanie 

przegłosowane to jest realizowane. Budżet jako taki jest wykonany. Można spierać się do  

logiki wykonania. Jeżeli wcześniej coś akceptowaliśmy, to teraz nie przyjmując wykonania 

budżetu jesteśmy jakby wbrew sobie. Skończyć dyskusje i przejdźmy do głosowania. 

Radny Karol Lenart mówił, że można nie lubić Burmistrza, który rządzi w Strykowie  ale 

wykonany budżet składa się z wniosków z terenu Gminy Stryków. Rok 2018 będzie oceniała 

kolejna rada. Nasza Gmina znajduje się w takim miejscu, że 76 milionów dochodów to nie 

jest mało. Nad tym sprawozdaniem wypowiemy się w głosowaniu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił do radnego Orłowskiego, że nie głosuje nigdy wbrew 

sobie. To, że mieszkańcy zgłaszają wnioski z terenu – to proszę wskazać , kto zgłosił wniosek 

o budowę parku w tym miejscu nad rzeką. To , że mamy wysokie dochody to tajemnica tego , 

że mamy skrzyżowanie autostrad. Czy to będzie obecny Burmistrz czy kto inny to nie  będzie 

jego osobista zasługa tylko tego, że mamy to skrzyżowanie autostrad. Chwała burmistrzowi, 

że nie przeszkadza w lokowaniu firm. Cała tajemnica naszych wysokich dochodów – to 

lokalizacja skrzyżowania autostrad. 

Radny Paweł Kasica mówił, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego Bandurowicza, że 

każdy Burmistrz może nie wykonać budżetu i z tym, że to  co się dzieje na terenie naszej 

gminy to tylko zasługa skrzyżowania. To zasługa Urzędu i rady przez wiele lat przy 

tworzeniu planu zagospodarowania przestrzennego, który dał możliwości lokowania firm. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa podziękował radnym za dyskusję i mówił, że 

w tej gminie był czas dwóch lat , kiedy było już skrzyżowanie, były autostrady pomimo tego 

gmina nie zainwestowała żadnych terenów inwestycyjnych. Odnosząc się do radnego 

Bandurowicz mówił, że nigdy nie przypisuję zasług sobie, a to co gmina osiągnęła to wspólna 

praca. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwracając się do Burmistrza mówił, żeby Burmistrz słuchał 

uważnie. Nie używał takich słów i z jego ust takie słowa nie padły. 

Radny Sylwester Kacprzak odniósł się do kwestii , że Urząd , urzędnicy muszą działać 

zgodnie z literą prawa, ale to , że pewne inwestycje są zaskarżane inne utrzymują się, więc nie 

do końca to  funkcjonuje.  

Problemem dla gminy jest to, że nasze dochody w przeliczeniu na jednego mieszkańca rosną , 

z tego tytułu odprowadzamy coraz wyższe janosikowe, a z drugiej strony od wielu lat nie 

potrafimy jako gmina rozwiązać problemu, żeby przyciągnąć ludzi do Strykowa. 

Mieszkaniec nr 2 mówił, że po raz kolejny został poruszony temat skrzyżowania autostrad 

ale tak naprawdę liczy się wjazd na autostradę a nie samo skrzyżowanie. 

Kwestie budżetowe- poprzedni rok był rokiem dobrym , nie można temu zaprzeczać, choć 

część inwestycji, która była zaplanowana została zaprzestana np. budowa centrum kultury. 
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k) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

rok 2017, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  Gminy 

Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2017. 

 

Wynik głosowania:      12 głosów za 

          2 głosy przeciwne 

          1 głos wstrzymujący się 

 

 

l) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2017 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2017. 

Wynik głosowania:      12 głosów za 

          2 głosy przeciwne 

1 głos wstrzymujący się 

 

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2017 została podjęta bezwzględną większością ustawowego składu rady 

(ustawowy skład rady:15 radnych , obecnych podczas głosowania :15 radnych). 

 
Ad. pkt. 9 Podjęcie uchwał  : 

a) w sprawie udzielenia w 2018 roku dotacji celowej na przeprowadzenie robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie 

Gminy Stryków, 

Radny Sylwester Kacprzak pytał w jakiej kwocie są zabezpieczone środki finansowe na ten 

cel w budżecie roku 2018 na wsparcie takich celów? 

Pani Kinga Miśkiewicz Zastępca Skarbnika mówiła, że na to zadanie zostały 

zabezpieczone środki w budżecie w wysokości 321.600 zł. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy te środki są zabezpieczone od początku roku 2018 ? 

Pani Kinga Miśkiewicz mówiła, że środki te są zabezpieczone w uchwale, która była 

omawiana na posiedzeniu Komisji Budżetu. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy zmienił się budżet w tym zakresie? Najpierw zmiana 

w uchwale budżetowej a potem akceptacja środków na wskazany cel. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zgodził się z uwaga radnego Kacprzaka, że 

pierwsza powinna być procedowana uchwała w sprawie zmian budżetu i złożył wniosek o 

zmianę kolejności procedowania uchwał.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza i przedstawił porządek 

obrad po zmianie: 
a) w sprawie zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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1 głos  wstrzymujący  

 
 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  
 

c) w sprawie udzielenia w 2018 roku dotacji celowej na przeprowadzenie robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie 

Gminy Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał ile wniosków o udzielenie dotacji wpłynęło do końca 

lutego ? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że wpłynęły dwa 

wnioski z czego jeden został wycofany przez wnioskodawcę z uwagi na brak dofinansowania 

z innych instytucji. 

Radny mówił, że wątpliwość jego budzi zapis w uchwale o przeprowadzeniu niezbędnych 

czynności, które nie zostały dookreślone. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że niezbędne czynności określają prace 

niezbędne do wykonania jakie mogą pojawić się przy wykonywaniu remontu, wynikające z 

przepisów prawa budowlanego a bez których nie można rozpocząć prac.    

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w 2016 roku rada podjęła uchwałę gdzie zostały 

określone czynności jako katalog zamknięty. Poza tym jest zapis ustawowy , określający jakie 

czynności mogą być wykonywane. 

Przewodniczący rady  pytał czy te zapisy nie spowodują nieważności niniejszej uchwały? 

Pani Patrycja Andrzejewska mówiła, że nigdy nie daje gwarancji jak organ nadzoru bada 

daną uchwałę. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czym podyktowana jest wysokość dotacji? 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że kosztorysem inwestorskim. Nie można 

wymienić w uchwale wszystkich prac jakie wchodzą w zakres prac budowlanych. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  
 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  
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e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  
 

f) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości położonej w Woli 

Błędowej, przyznania pierwszeństwa w jej nabyciu oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  
 

g) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych przy pomniku 

przyrody, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  
 

h) w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał o ile zwiększa się liczba zezwoleń oraz czy przewidujemy 

podjecie uchwały związanej z ograniczeniem sprzedaży alkoholu w porze nocnej na terenie 

gminy? 

Projekty uchwał dziś podejmowane miały być przekazane sołectwom celem wyrażenia opinii 

przez sołectwo.W jaki sposób zostało to zrealizowane i jaki jest efekt opiniowania przez 

sołectwa? 

Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych 
odpowiedział, że zmieniają się zasady obliczania ilości zezwoleń poprzez określenie ilości 

placówek i podał przewidywane ilości wydania zezwoleń na handel poszczególnymi 

rodzajami alkoholu. 

Dziś przedstawiamy radzie uchwały, które rada obowiązana jest podjąć w związku ze zmianą 

przepisów. Nad ograniczeniem sprzedaży alkoholu w porze nocnej  pochylimy się w 

przyszłości. 

Wszystkim przedstawicielom sołectw zostały przekazane projekty uchwał. Przewidywaliśmy 

14 dniowy okres na wydanie opinii. Nie wpłynęła żadna opinia. 
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Radny Sylwester Kacprzak pytał w jaki sposób możemy uznać, ze spełniony został wymóg 

opiniowania skoro żadne z sołectw nie zorganizowało zebrania wiejskiego, a statut każdego 

sołectwa zawiera zapis, że organem wyłącznie uprawnionym do opiniowania projektów 

uchwał samorządowych jest zebranie sołeckie. Co w sytuacji jeżeli zebranie sołeckie nie 

zostało zwołane a mieszkańcy nie mieli możliwości wypowiedzenia się? W jaki sposób Pan to 

interpretuje, że opinia jest pozytywna? 

Pan Radosław Zaborowski mówił, że sołectwo ma takie uprawnienie opiniowania, 

natomiast to co dotyczy tych dwóch uchwał trudno oczekiwać, że sołtysi będą zwoływać 

zebrania tym bardziej, że w niektórych sołectwach nie ma placówek sprzedających alkohol.   

Radny Sylwester Kacprzak zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Strykowa jakie będą 

konsekwencje, że sołectwa nie realizują swoich obowiązków statutowych. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy sprzedaż nocna alkoholu to jest sprzedaż ze spożyciem na 

miejscu czy nie,  w związku z czym została złożona skarga? 

Pan Radosław Zaborowski mówił, że nie była to  skarga, a wniosek dotyczył sprzedaży 

alkoholu na wynos na stacji paliw BP w Sosnowcu. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  
 

i) w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Stryków miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak odniósł się do § 1 ppkt a, który zawiera zapis o placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych, które na terenie gminy Stryków nie występują. Czy nie jest to 

nad regulacja? 

Pan Radosław Zaborowski mówił, że nie wykluczone, że taka placówka się pojawi i stąd 

zapis w uchwale. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  

 
j) w sprawie wyrażenia zgody na budowę Pomnika dla uczczenia 100 – lecia odzyskania 

przez Polskę Niepodległości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że na posiedzeniu Komisji Oświaty został przyjęty tekst 

napisu na bryle pomnika ale po dokładnej analizie wystąpił do Profesora Bralczyka wybitnego 

językoznawcy o rozwianie wątpliwości. Nie ma jeszcze odpowiedzi co do samego tekstu, który 

miałby być umieszczony na pomniku. Tekst pochodzi z książki zatytułowanej ,, Myśli i czyny ʼʼ 

autorstwa Józefa Piłsudskiego. Pani Sekretarz znalazła inną pozycję  w Bibliotece Żołnierza Polskiego 

, gdzie ten teks brzmi inaczej. Chciałbym wrócić do teksu zaproponowanego pierwotnie. 

Radny Damian Drzewiecki był zdania, że jeżeli ma być to cytat to powinien być inaczej zapisany. 

Radny pytał czy w związku z tym, że dokładamy dziś pieniądze na budowę pomnika nie jest 

wymagane ogłoszenie przetargu na jego wykonanie? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji mówiła pierwotnie było zakładane 150 

tys. zł brutto na realizację tego zadania bez kosztów zmiany planu i projektu zamiennego dla 

zagospodarowania placu. Samo zlecenie robót – projekt rzeźby nie przekracza 30 tys. euro (netto). 

 



12 

 

Ad. pkt.10 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz odniósł się do kosztów pomnika, które negował 

Przewodniczący rady i mówił, że nie są to wygórowane koszty. 

Radny Łukasz Orłowski pytał co z projektem kompleksu szkolno-sportowego? 

Pani Grażyna Popczyńska wyjaśniała, że przedłuża się uzyskanie decyzji środowiskowej ze 

względu na przedłużanie uzgodnień z Wodami Polskimi. Dwa tygodnie temu pojawiła się na 

stronach decyzja środowiskowa natomiast czekamy jeszcze na uzupełnienie 

zagospodarowania terenu przyległego i uzgodnienia z zarządcą drogi krajowej. 

Radny Bogdan Walczak mówił o tym, że brak jest w obecnym parku toalety. 

Na ulicy Brzezińskiej w Strykowie przy zbiegu z ul. Sienkiewicza  - teren prywatny- jest 

bałagan , budki są poprzewracane. 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że wystąpi do właściciela terenu o jego 

uporządkowanie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że na poprzedniej sesji wystąpił z interpelacją ile 

osób będących na emeryturze pracuje w Urzędzie Miejskim i jednostkach organizacyjnych 

oraz jakie zajmują stanowiska. Otrzymał odpowiedź na piśmie , która nie satysfakcjonuje go. 

Radny mówił, że nie pytał o dane osobowe tylko o zajmowane stanowiska i poprosił o 

uzupełnienie odpowiedzi. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, ze odpowiedź radnemu na interpelację 

została udzielona zgodnie z prawem. Wskazanie stanowisk pozwoliłoby na identyfikację 

osoby. 

 

Ad. pkt.10 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz odniósł się do kosztów pomnika, które negował 

Przewodniczący rady i mówił, że nie są to wygórowane koszty. 

Radny Łukasz Orłowski pytał co z projektem kompleksu szkolno-sportowego? 

Pani Grażyna Popczyńska wyjaśniała, że przedłuża się uzyskanie decyzji środowiskowej ze 

względu na przedłużanie uzgodnień z Wodami Polskimi. Dwa tygodnie temu pojawiła się na 

stronach decyzja środowiskowa natomiast czekamy jeszcze na uzupełnienie 

zagospodarowania terenu przyległego i uzgodnienia z zarządcą drogi krajowej. 

Radny Bogdan Walczak mówił o tym, że brak jest w obecnym parku toalety. 

Na ulicy Brzezińskiej w Strykowie przy zbiegu z ul. Sienkiewicza  - teren prywatny- jest 

bałagan , budki są poprzewracane. 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że wystąpi do właściciela terenu o jego 

uporządkowanie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że na poprzedniej sesji wystąpił z interpelacją ile 

osób będących na emeryturze pracuje w Urzędzie Miejskim i jednostkach organizacyjnych 

oraz jakie zajmują stanowiska. Otrzymał odpowiedź na piśmie , która nie satysfakcjonuje go. 

Radny mówił, że nie pytał o dane osobowe tylko o zajmowane stanowiska i poprosił o 

uzupełnienie odpowiedzi. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, ze odpowiedź radnemu na interpelację 

została udzielona zgodnie z prawem. Wskazanie stanowisk pozwoliłoby na identyfikację 

osoby. 

 
Ad. pkt. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Łukasz Orłowski pytał co się dzieje z instrumentami orkiestry miejskiej, która 

przestała działać? 
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Pan Konrad Kozłowski Dyrektor Ośrodka Kultury i Rekreacji w Strykowie mówił, że ze 

względu na coraz mniejsze zainteresowanie muzyków orkiestra przestała działać. Część 

instrumentów została wypożyczona dla orkiestry przy parafii katolickiej w Strykowie , część 

pozostaje do wypożyczenia. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił o budowie drogi we wsi Tymianka, której 

inwestorem jest Starostwo Powiatowe w Zgierzu jednak znaczący wkład finansowy ma w 

budowie drogi gmina Stryków. 

Radny podkreślił, że ma upoważnienie mieszkańców wsi Tymianka do zabrania głosu w tej 

sprawie i mówił m.in., że wykonawca źle wykonał roboty na drodze: 

 masa bitumiczna  nie spełniała norm przez co  na odcinkach drogi była zdejmowana i 

kładziona ponownie, 

 źle zostały wyprofilowane chodnik i  zjazdy na niektóre posesje, 

 złe zakończenia przepustów po drogą. 

Radny zwrócił się z prośbą o dopuszczenie go do udziału w komisji odbierającej zakończoną 

inwestycję. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przypomniał, że na początku obrad mówił o 

tej inwestycji i o mankamentach jakie wystąpiły w związku z jej realizacją. W sprawie 

realizacji inwestycji Burmistrz wystąpił do Starostwa Powiatowego w Zgierzu z licznymi 

krytycznymi uwagami. 

Mieszkaniec nr 2 mówił, że podwyższone zostały opłaty za odbiór odpadów komunalnych i 

pytał czy w związku z tym prowadzone są kontrole składanych deklaracji oraz ile odbyło się 

kontroli? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że na bieżąco 

weryfikowane są złożone deklaracje. 

Ad. pkt. 12  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki   odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 28 czerwca  2018 r.  roku 

Komisja  nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

12 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  

Ad. pkt. 11 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad L  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 13.10 dokonał zamknięcia sesji 

mówiąc: ,, zamykam pięćdziesiątą  sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:           

          Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 
 

 

 

 


